

卫理公会以萨迦守望者 14-20/12/2023

十二月第三个星期的祷告事项

一、 家庭祭坛

1. 为着家中还没信主的人不住祷告，只要还有家人一日不信主，就要继续为他们的救恩祷告。求主藉着圣灵在家人心中动工，引导和感化他们，以致他们愿意打开心门，接受主耶稣成为个人的救主。
2. 为着神能在这时代在家庭中作成恢复与合一的工作祷告。求主让家能够成为荣耀的见证，夫妻关系与亲子关系能够和谐美好，见证基督徒的生命。

二、 教会使命

1. 祷告教会在十二月份忙着筹备圣诞节多样聚会与活动的当儿，能够被基督的爱所充满，思想基督的降生与救赎，并盼望基督将来的再来，积极去向外界宣扬这福音的好消息。
2. 祷告我们对他人有爱心与同理心，特别是对那有需要的人。祷告我们不要失去起初的爱心，在这后现代主义的时代，能积极的对神、对人活出爱，怜悯有需要的邻舍，给予帮助。

三、 国家时事

1. 首相安华宣布将会重组我国内阁，并会增设新的部门来分担职务。祷告坐宝座的上主兴起好的部长和副部长，有效的推动国家的进步，让百姓受惠。
<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2023/12/12/617170?source=lead>
2. 2023 年我国的年度汉字投票结果出炉，“贵”字获得最多人的投票而成为了年度汉字。这反映了百物上涨的窘境仍未得到解决。求主赐下智慧与能力给政府，以便能更有效的遏止物价上涨的问题，让百姓能维持生计。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231210/nation/5186841>

四、 国际局势

1. 全世界都在关注的以巴冲突，在短暂的停火后，已经进入下一个阶段，而对于人道救援系统正面临崩溃的加沙而言，这将会是决定性的一场战争。求主怜悯，特别是在加沙许多无辜的老百姓，祷告求主让这场战争尽快结束，双方能达致长久的和平协议。
<https://www.bbc.com/zhongwen/simp/world-67668847>
2. 联合国难民署 (UNHCR)的数据显示，自 11 月以来，已有超过 1200 名罗兴亚人抵达印尼。由于难民的数量增多，他们遭遇了印尼居民的敌意和威胁。抗议者拆除了为罗兴亚难民搭建的临时避难所的帐篷，并威胁要将他们的船推回海上。求主怜悯这些难民，能够寻得暂时的庇护所，直到将来前往西方一些接收难民的国家。
<https://news.seehua.com/post/1090563>

The Methodist Issachar Watcher 14-20/12/2023

Prayer Items for 3rd week of December

A. Family

1. Continue praying for those in your family who have not believed in the Lord yet. As long as there are still family members who do not believe in the Lord, we should continue to pray for their salvation. Pray for the Lord to work through the Holy Spirit in the hearts of family members, to mould and change them, so that they are willing to open their hearts and accept the Lord Jesus as their personal saviour.
2. Pray that God will do the work of restoration and reconciliation in the families of this era. Pray that the Christian family can be a glorious testimony of the beauty and harmony that can take place in relationships between husband and wife and parent-child, so that the Christian life can be a testament to God.

B. Church

1. Pray that when the church is busy preparing for various Christmas gatherings and activities in December, they can be filled with the love of Christ, rethink and remember the birth and redemption of Christ, look forward to Christ's second-coming, and actively promote the good news of the gospel to the outside world.
2. Pray that we have love and empathy for others, especially those in need. Pray that we will not lose our first love for God. In this era of postmodernism, pray that we can actively live out love for God and for people, and we can show mercy and lend a helping hand to our neighbours who are in need.

C. Nation

1. The Prime Minister Anwar announced that the country's cabinet will be reorganized, and will add new departments to share responsibilities. Pray that the Lord who sits on the throne will raise up good ministers to effectively promote the development of the country and bring benefits to the people.
2. The results of our country's annual Chinese character voting in 2023 are out. The character "expensive" received the most votes and became the Chinese character of the year. This reflects that the dilemma of rising prices has not yet been resolved. Pray to the Lord to give wisdom and ability to the government so that they can more effectively curb the problem of rising prices and enable the people to maintain their livelihood.

D. World

1. The Israeli-Palestinian conflict has entered the next stage after a short ceasefire. For Gaza, where the humanitarian relief system is almost collapsing, this will be a decisive war. Pray for God's mercy, especially for the many innocent people in Gaza. Pray that this war will end as soon as possible and that both sides can reach a long-term peace agreement.
2. According to the United Nations Refugee Agency (UNHCR), more than 1,200 Rohingya have arrived in Indonesia since November this year. As the number of refugees increased, they encountered hostility and threats from Indonesian residents. Protesters have torn down tents at makeshift shelters for Rohingya refugees and threatened to push their boats back out to sea. Pray that the Lord will show mercy on these refugees and that they can find temporary shelter until they can go to the countries that will accept refugees in the future.

Pengawal Isakhar Methodist 14-20/12/2023

Doa minggu ketiga Disember

A. Keluarga

1. Berdoa untuk ahli keluarga yang belum percaya Yesus Kristus. Asalnya masih ada ahli keluarga yang belum menpercayai, teruslah berdoa untuk keselamatan mereka. Mohon Roh Kudus teruslah bekerja dalam hati mereka, membimbing mereka, supaya akhirnya mereka sudi menerima Yesus Kristus sebagai juruselamat.
2. Berdoa agar Allah memberkati keluarga dengan pemulihan dan satu hati dalam masa ini. Agar keluarga boleh menjadi kesaksian yang mulia, hubungan suami isteri dan anak-anak yang baik akan dapat menjadi saksi Kristian yang baik.

B. Gereja

1. Berdoalah agar apabila gereja sibuk membuat persiapan untuk pelbagai perhimpunan dan aktiviti Krismas pada bulan Disember, ia dapat dipenuhi dengan kasih Kristus, memikirkan tentang kelahiran dan penebusan Kristus, menantikan kedatangan Kristus pada masa hadapan, dan secara aktif mempromosikan kebaikan. berita injil kepada dunia luar.maklumat.
2. Berdoa agar kita sendiri mempunyai kasih sayang dan empati terhadap orang lain, khasnya orang yang memerlukan. Berdoa agar kita tidak menghilangkan kasih yang pertama, dalam era pascamodenisme ini, kita boleh secara aktif menghidupkan kasih kepada Tuhan dan manusia, menunjukkan belas kasihan kepada jiran yang memerlukan, dan memberi bantuan.

C. Negara

1. Perdana Menteri Anwar mengumumkan bahawa kabinet akan disusun semula dan jabatan baharu akan ditambah untuk perkongsian tanggungjawab yang lebih baik. Berdoalah agar Tuhan yang bersemayam di atas takhta akan membangkitkan menteri dan timbalan menteri yang baik untuk mempromosikan kemajuan negara dengan berkesan dan memberi manfaat kepada rakyat.
2. Keputusan pengundian tahunan aksara Cina negara pada tahun 2023 telah keluar. Watak Mahal" menerima undian terbanyak dan menjadi watak Cina tahun ini. Ini menggambarkan bahawa dilema kenaikan harga masih belum diselesaikan. Berdoa kepada Tuhan agar memberikan kebijaksanaan dan kemampuan kepada kerajaan agar dapat membendung masalah kenaikan harga barang secara lebih berkesan supaya bebanan rakyat dapat diringankan.

D. Dunia

1. Konflik Israel-Palestin, yang menjadi perhatian seluruh dunia, telah memasuki peringkat seterusnya selepas gencatan senjata yang singkat.Bagi Gaza yang sistem bantuan kemanusiaannya sedang menghadapi keruntuhan, ini akan menjadi perang yang menentukan masa depan negara. Berdoalah untuk rahmat Tuhan, terutamanya untuk ramai orang yang tidak bersalah di Gaza. Berdoalah agar peperangan ini akan berakhir secepat mungkin dan kedua-dua pihak dapat mencapai perjanjian damai jangka panjang.
2. Menurut Agensi Pelarian Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu (UNHCR), lebih 1,200 Rohingya telah tiba di Indonesia sejak November tahun ini. Apabila bilangan pelarian bertambah, mereka menghadapi permusuhan dan ancaman daripada penduduk Indonesia. Penunjuk perasaan telah merobohkan khemah di pusat perlindungan sementara untuk pelarian Rohingya dan mengancam untuk menolak bot mereka kembali ke laut. Berdoalah agar Tuhan akan mengasihani pelarian ini dan mereka dapat mencari perlindungan sementara sehingga mereka boleh pergi ke negara yang dapat menerima mereka pada masa hadapan.